
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn

Deltagere hele bestyrelsen + festudvalget -Hans.

Mødet var indkaldt for at få en orientering fra Michael ang. det økonomiske udbytte af
havnefesten i juni (det har knebet med at få de sidste regninger ind).
Trods det utroligt dårlige vejr på festdagen blev der alligevel solgt 56 billetter, så det endte
med et overskud på godt 2000,-kr. Ikke overvældende, men OK.

Vi er efterfølgende blevet kontaktet af Benny Fredsø ang. en fest til næste år.
Han har tilbudt at betale for musikken ( The Powls ). Det har vi bestemt at takke ja til og det
bliver den 28 juni

Bådene på havnen bliver taget op den 12 oktober.


